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Abstract (en)
A window-pane antenna which is to be inserted into the window opening of metallic motor-vehicle bodywork and is set up for mobile radio in dual-
band operation using wavelengths (L and K; L = 2 K) which differ approximately by a factor 2. It is equipped with unipoles which are tuned to the
wavelength. An L/4 unipole and a K/4 unipole are connected electrically in parallel and are arranged in a U-shape or V-shape with an electronically
conductive connection at the base. An L-radial is allocated to the L/4 unipole and a k-radial is allocated to the K/4 unipole, which radials run parallel
to the metallic edge of the window opening. The core of a coaxial cable is connected to the base, via a connecting piece. The screen of the coaxial
cable is connected to the two radials. The distance of the two radials from the metallic edge of the window opening and their lengths l, k and
widths are selected such that the screen of the coaxial cable is sufficiently free of waves in the sheath and the radiation characteristic is optimised.
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Abstract (de)
In die Fensteröffnung einer metallischen Kraftfahrzeugkarosserie einzusetzende Antennenscheibe, die für den Mobilfunk im Duoband-Betrieb mit um
etwa einen Faktor 2 unterschiedlichen Wellenlängen (L und K; L = 2 K) eingerichtet ist. Sie ist mit auf die Wellenlänge abgestimmten Monopolen
ausgerüstet. Ein L/4-Monopol sowie ein K/4-Monopol sind elektrisch parallel geschaltet sowie U-förmig oder V-förmig mit elektronisch leitender
Verbindung im Fußpunkt angeordnet. Dem L/4-Monopol ist ein 1-Radial, dem K/4-Monopol ist ein k-Radial zugeordnet, die parallel zum metallischen
Rand der Fensteröffnung verlaufen. An den Fußpunkt ist über ein Anschlußstück die Seele eines Koaxialkabels angeschlossen. Die Abschirmung
des Koaxialkabels ist mit den beiden Radials verbunden. Der Abstand der beiden Radials vom metallischen Rand der Fensteröffnung sowie ihre
Längen l, k und Breiten sind so gewählt, daß die Abschirmung des Koaxialkabels ausreichend mantelwellenfrei ist und die Strahlungscharakteristik
optimiert ist. <IMAGE>
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